
 

 

 

 

 

Overlast steenmarters 

 

In de plaatselijk belang vergadering van Heerenveen Noord op 16 april en in de LC van 

18 april wordt duidelijk gemaakt dat de wijk al enkele jaren forse overlast heeft van 

steenmarters. Steenmarters vernielen kabels en leidingen van auto’s waardoor financiële 

schade ontstaat en risico kan ontstaan op lichamelijk letsel. Steenmarters staan ook 

bekend als predators voor weidevogels en kunnen ook veel overlast veroorzaken in 

woningen. De marter behoort tot de beschermde diersoort en mogen niet gedood 

worden, de provincie Fryslân kan hiervoor ontheffing verlenen.  

 

Uit informatie van de provincie blijkt het volgende: 

Bij overlast binnen de bebouwde kom aan gebouwen is sinds 2017 in de Verordening Wet 

natuurbescherming Fryslân 2017 ruimte geboden om bij overlast binnen de bebouwde 

kom te kunnen ingrijpen onder begeleiding van een ter zake kundige. Gemeenten 

worden door de provincie uitgenodigd en waar mogelijk gesteund bij het treffen van 

maatregelen binnen de bebouwde kom. Daarnaast zal bij de evaluatie en eventuele 

herziening van de Verordening Wet natuurbescherming Fryslân 2017 bekeken worden of 

aanvullende maatregelen mogelijk en wenselijk zijn. De provincie zou graag zien dat de 

steenmarter bij te jagen diersoorten komt. Het Rijk is echter hiervoor het bevoegde 

gezag. 

 

De VVD heeft de volgende vragen:  

 
 

 

Is het college bekend met de klachten ten aanzien van de overlast door steenmarters in 

Heerenveen-Noord? Zo ja, sinds wanneer? 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 

 

Zijn er nog meer wijken/dorpen in Heerenveen waar sprake is van overlast door 

steenmarters? 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 

 

Welke contacten zijn er geweest tussen provincie en gemeente aangaande deze overlast? 

 

[Klik voor antwoord] 

 

  

Van 

Tjeerd Waterlander, VVD 

Portefeuillehouder 

[Klik voor portefeuillehouder] 

Behandeling ambtenaar 

Rutgert Smit 

Datum ontvangst vragen 

23-04-2019 

Vragen beantwoorden voor 

22-05-2019 



 

 

Is het college het met de VVD eens dat er een taak ligt bij de gemeente bij de bestrijding 

van de overlast door steenmarters? 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 

Is het college het met de VVD eens dat de overlast door steenmarters dusdanig is dat ze  

moeten worden bestreden? 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 

Wat heeft de gemeente tot nu doen gedaan om de overlast door steenmarters te  

verminderen en met welk resultaat? 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 

Welke verbetermogelijkheden in de bestrijding van de overlast door steenmarters ziet 

het college en wat is de reden dat deze niet zijn toegepast? 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 

Welke concrete maatregelen gaat de gemeente de komende tijd nemen om de overlast  

voor onze inwoners te minimaliseren? 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 


